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Voorwoord

Het nieuwe jaar is nog maar goed begonnen en hoewel het nieuws 
gedomineerd wordt door oorlog en ellende, trok een nieuwsfeit onze 
aandacht. Een op het eerste gezicht kleine bijdrage dat ons Vlaamse 
hart toch een bijzonder warm gevoel heeft bezorgd.

Probeer het u voor te stellen. White Star Oudenburg ontvangt Club 
Brugge in de zestiende finales van de Belgische voetbalbeker. Het 
overkwam de Franse zesde klasser US Pays De Cassel in Frankrijk. 
Het grote Paris Saint-Germain speelde op maandag 23 januari in 
het hol van de leeuw, de Vlaamse Leeuw. De vedettenploeg van 
Kylian Mbappé en Lionel Messi lootte in de Beker van Frankrijk het 
kleine Franse grensdorpje Cassel dat geel en zwart als clubkleuren 
heeft. US Pays De Cassel heeft maar liefst 35.000 fans kunnen 
motiveren om de wedstijd in het Franse Lens bij te wonen. De grote 
meerderheid was tijdens de wedstijd in het bezit van een (Vlaamse) 

leeuwenvlag. Wat in het nieuws op het eerste gezicht een fait divers 
leek, kreeg plots een heel nieuwe invalshoek. Hoewel de inwoners 
van Cassel en omstreken de Franse nationaliteit hebben en Frans 
praten, blijken ze nog steeds in hart en nieren trotse Franse  
Vlamingen te zijn. Ze voelen zich nog steeds verbonden met onze 
Vlaamse geschiedenis en identiteit. Dat Pays de Cassel de wedstijd 
met 0-7 verloor is voor ons slechts een voetnoot. We voelen ons 
sterk verbonden met onze Franse buren die hun Vlaamse identiteit 
zonder schroom hebben durven tentoonstellen aan de verzamelde 
pers. Op 23 januari is duidelijk gebleken dat de identiteit van een 
bevolking op zich weinig te maken heeft met politieke voorkeur, 
maar wel met een saamhorigheidsgevoel gebaseerd op een ge-
meenschappelijke geschiedenis met gedeelde waarden en normen.

Wij verzekeren u dat wij als lokale N-VA-afdeling ook in  
Oudenburg een dergelijke Vlaamse identiteit op een warme  
en positieve wijze blijven promoten.

Plasticvrije bib
Duurzaamheid is een zeer belangrijk begrip. Daarom heeft 
schepen Stijn Jonckheere samen met de bibliothecaris het 
initiatief genomen om in te zetten op een plasticvrije bib. 
Dat zal stapsgewijs gebeuren. In 2023 zullen de non-fictie 
en strips voor volwassen niet langer gekaft worden. Als 
dat goed verloopt, zullen in 2024 de romans volgen. Dat 
betekent jaarlijks zo’n 5 kilogram minder plastic. Dat is 
niet alleen duurzaam, maar het bespaart ook tijd en geld. 
De boeken kunnen meteen het rek in.

Lid van de bibliotheekcommissie Marc Gilliaert  
samen met vrijwilliger Veerle Vanden Auweele
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Meer vrouwennamen in het straatbeeld
De gemeenteraad keurde in januari 2019 unaniem een engagementsverklaring goed voor meer vrouwennamen in het  
straatbeeld. Hij wil zo het genderevenwicht nastreven. Zo kan u sinds vorig jaar in Westkerke het Marguerite Deschuytterplein 
vinden. Nu heeft de gemeenteraad in januari 2023 de nieuwe namen ook unaniem goedgekeurd.

Schepen van Cultuur Stijn Jonckheere heeft samen met de cultuurdienst  
onderzocht welke vrouwennamen geschikt zijn voor nieuwe pleinen: 

    Juliette Wittesaele: het eerste vrouwelijke gemeenteraadslid van Roksem;

    Maria Vandenberghe: vroedvrouw aan het eind van de 18de eeuw. Ze heeft 
vijftig nooddopen uitgevoerd in Westkerke en Roksem, wat behoorlijk veel 
was voor die tijd. 

    Rosalia Kyndt: vroedvrouw in Westkerke. Ze bracht honderden kinderen ter 
wereld in de regio Oudenburg en was door iedereen gekend.

Postzegelbosje in Rozemarijnstraat
Schepen van Bossen Stijn Jonckheere streeft naar 10.000 nieuwe bomen in 
Oudenburg. Deze legislatuur is namelijk het Bomencharter en het Lokaal 
Energie- en Klimaatpact 2.0  ondertekend. 

Bomen in Oudenburg
Zoals u weet, zijn er al twee Miyawaki-bosjes aangeplant. Ook wie in Ouden-
burg trouwt, krijgt een boom. Daarnaast blijft het geboortebos groeien. Maar 
dat alles is nog niet voldoende. Daarom zet de schepen in op postzegelbosjes. 

Postzegelbosjes, wat zijn dat?
Dat zijn restgronden van het openbaar domein die geen direct doel hebben. 
Die zijn dus ideaal om er bomen te planten. 

    De Paddegatstraat en de Pompestraat kwamen al aan de beurt;
    Er komen nog bomen langs de Noordstraat, Merelstraat en Millebeekpad;
    Recent nog zijn er enkele tientallen bomen geplant in de Rozemarijn-

straat.

Nog meer bomen? Weet u waar we nog bomen kunnen planten?  
Laat het ons dan zeker weten.

Upgrade voor speelplein  
Pardoenstraat
Het speelplein in de Pardoenstraat werd volledig heringericht. 
Er is een gloednieuw speeltoestel, BMX-parcours, picknick-
zone en voetbalveldje. Samen met de groene aankleding en 
wilgenhutten zorgt dat alles voor een volwaardige speelsite 
waar de jeugd zich ten volle in kan uitleven. De 
transformatie is tot stand gekomen door een 
participatieproject waarbij de Westkerkenaren 
konden kiezen tussen drie ontwerpen. 

Veel speelplezier!

Schepen Stijn Jonckheere 
zet in op postzegelbosjes.

Bestuurslid Anthony Verlee is de nieuwe site al gaan uittesten. 
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Sociale kruidenier Thope
Enkele maanden geleden opende Sociale kruidenier Thope de deuren in de Marktstraat 18. 

Lage prijzen
Thope is een samenwerking tussen Vincentiusvereniging De 
Lage Drempel Kerit en het OCMW. In de buurtwinkel worden 
voeding en producten aangeboden aan een sterk verlaagde prijs 
voor gezinnen die het financieel moeilijk hebben. Die zijn er 
jammer genoeg elk jaar meer. 

Vrijwilligers
Voedselbedeling Kerit barstte uit zijn voegen. Zo is het concept 
van een sociale kruidenierszaak ontstaan. Het initiatief was niet 
mogelijk zonder de hulp van onze vele vrijwilligers. Zij zijn de 
drijvende kracht achter de werking ervan. Wij bedanken hen 
dan ook van harte!

Belevingsmarkt 2023
Dit jaar komt de belevingsmarkt terug na het overdonderende succes van vorig jaar. 

WAT IS DE BEDOELING?
De stad Oudenburg wil met schepen van Lokale Economie Stijn Jonckheere het lokaal kopen en winkelen stimuleren.  
De West-Vlaamse producten en ondernemers staan op die dag centraal.

Op diezelfde dag zal ook de Family Fair doorgaan. De vzw biedt een platform aan (startende) handelaars en ondernemers.  
Zij laten het publiek kennismaken met hun producten en/of diensten. 

KLINKT TOF. WAAR?
De markt vindt plaats op zondag 16 april. Houd die dag dus zeker vrij.

Proefproject GF(t)-ophaling
Begin dit jaar is het proefproject rond de ophaling van groente-, fruit- 
en (in beperkte hoeveelheid) tuinafval gestart. De gele zakken hebben 
een inhoud van dertig liter en worden elke twee weken opgehaald. 

Niets dan voordelen
De kostprijs is goedkoper dan die van een restafvalzak. Maar het grootste 
voordeel is dat die manier van recycleren goed voor het milieu is. Het  
ingezamelde afval wordt gecomposteerd en doet daarna dienst als 
bodemverbeteraar. De hoeveelheid restafval wordt zo sterk verminderd.

Toch verbeterpunten?
Wij zijn heel benieuwd naar de ervaringen van de Oudenburgenaren.  
Wij willen graag weten wat er volgens u nog verbeterd kan worden.

Rita Hoste en Chris Christiaensen

Een 
dankjewel 
aan onze 

vrijwilligers

Bestuurslid Anthony Verlee geeft het goede voorbeeld.

www.n-va.be/oudenburg
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Nog voor hij de eed aflegde als premier van de paars-groene regering, stond Alexander De Croo erom 
bekend wel eens een loopje te nemen met de waarheid. Dat is tijdens zijn premierschap niet veranderd.

In 2019 pleitte De Croo voor een paars-gele regering, ‘sober en met minder  
gekibbel’. Het premierschap was voor hem uit den boze. Amper een jaar later 
legde hij de eed af als premier van een paars-groene regering.

De Belgische werkzaamheidsgraad blijft
steken op 72 procent. De regering-De Croo
heeft nog geen enkele maatregel genomen 
om dat cijfer te verhogen. 

Amper (afgerond) een vijfde van het tekort is van de 
deelstaten. Drie vierde is van de federale overheid. Daarnaast 
zit ook een klein deeltje bij de gemeenten. Bovendien is meer 
dan 80 procent van alle schulden federaal.

De regering-De Croo is een kwart duurder dan 
de regering-Michel, met meer ministers en een 
recordaantal kabinetsmedewerkers.  

De hervorming van de btw op energie is helemaal niet 
budgetneutraal. Ze slaat een bijkomend gat in de begroting 
van liefst 750 miljoen euro. Staatssecretaris van Begroting 
Eva De Bleeker en de N-VA hadden dus gelijk.

Een ‘intentieverklaring’ is geen akkoord. De 
deal met Engie biedt geen enkele garantie, de 
onzekerheid over de energiebevoorrading blijft.

Netbeheerder Elia waarschuwt dat we tegen 2025 afstevenen op een capaciteits- 
tekort van 3.600 megawatt. Zelfs als er twee centrales openblijven, compenseren 
we maar de helft daarvan.

Zelfs het expertenrapport van de 
regering bevestigt dat dit niet het 
geval was. Werklozen en inactie-
ven werden overgecompenseerd. 
Terwijl de werkende middenklasse 
koopkracht verloor.


